
 
 
 
 
Verslag van de Ledenvergadering maandag 17 maart 2025 
 
 
 
Aanwezig 
 

1. Henk van Berkom 
2. Jo Wijtzes 
3. Brend Brevé 
4. Jacq van Brussel 
5. René van Dongen 
6. Frans Merkelbach 
7. Jo Sieben 
8. Harrie de Jong 
9. Henk Flinsenberg 
10. Wim Verdonschot 
11. Herman Obbink 
12. John Haazen 
13. Ruud van der Linden 
14. Harrie de Jong 
15. Peter Berlo 
16. Jacq Linssen 
17. Mart en Annie van der Linden 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



1. Opening en welkom door de voorzitter 
 
- Als voorzitter opent Brend de vergadering. 

 
- We zijn met 18 personen.  

 

- Mededeling: 
 

o Brend heet Mart en Annie van der Linden welkom. 

o Mart gaat vanavond de verkeerstest doen. 

o Momenteel hebben we 41 leden. 

o Bert Obbink is onlangs lid geworden. 

o Wim Bocken heeft opgezegd.  

o Momenteel staat 1 persoon, Bas Mennen, op de wachtlijst.  

o Pubkwis: zijn er nog leden die dit voor 2026 willen organiseren? 

Niemand meld zich aan. 

o Veteraan van het jaar 2024: Jo Wijtzes vanwege zijn jarenlange actieve 

bijdrage aan de club. Vaak niet op de voorgrond maar altijd bereid en 

beschikbaar als het gaat om voorrijden en ritleider zijn.  

 

2. Verslag vorige vergadering 17 februari 2025 

 

- Brend loopt in vogelvlucht het verslag door van vorige vergadering van 17  
februari 2025. 

- De leden hebben verder geen opmerkingen over het verslag van 17 februari 
2024 waarbij het verslag ongewijzigd wordt vastgesteld. 
 
 

3. Rittencommissie en jaarplan puntjes op de i 
 
- De rittencommissie functioneert momenteel uitstekend en de leden van de 

rittencommissie zijn nu bezig met de voorbereidingen die nodig zijn voor de 
dagritten die er aan zitten te komen.  

- Uiterlijk één week voor de ritdatum staat de route, de vertrektijd en alle overige 
informatie op de website. 

- Jaarplan – Brend geeft toelichting over een aantal details in het jaarplan. 
 

 

4. Verkeerstest o.l.v. Mart van der Linden 

 

- We hebben een leuke en leerzame verkeerstest gehad onder leiding van Mart.  

  

5. Bespreken van de testresultaten 

 

- De groepsscore was ruim voldoende. 
- Ook bij de individuele testen was iedereen geslaagd.  

 



6. Rondvraag 
 
- Frans Potters - vraagt of er nog afvallers zijn tijdens de voorjaarsrit  aangezien 

Frans op de wachtlijst staat. Dit is echter niet het geval.  
- Jo Wijtzes – heeft veel, vaak ook oude, routes op zijn computer staan en is 

benieuwd of de club daar behoefte aan heeft. Op internet zijn duizenden route 
te vinden dus er is geen behoefte om deze ergens op te slaan. In ons archief 
staan onze eigen verreden routes van de afgelopen jaren gesorteerd op 
aantal km’s of datum verreden. 
 

 
7. Volgende bijeenkomst 

 
- 19 mei 2025 

 
 

8. Sluiting 
 
- Om 21:30 sluit de voorzitter de vergadering 


